



**Superintendent's Notice
TRAIL CLOSED
NO TRESPASSING**

Pursuant to section 36(1) of the *National Parks General Regulations*, the following area is hereby closed by order of the superintendent, Gros Morne National Park of Canada:

Wallace Brook Trail from the suspension bridge to the mouth of the brook; Green Gardens Trail from Steve's Cove to the mouth of Wallace Brook; and the trail between Green Gardens Trail and Wallace Brook Trail; as shown on the attached map.

Ongoing erosion on these sections of trail have made them unsafe. The eroded sections of trail and resulting damaged trail surface, stairs and boardwalks increase the risk of tripping and falling. Falling in the steep terrain and along the cliffs of this area puts you at risk of serious personal injury or property damage.

Any contravention of this notice constitutes an offence under section 24(2) of the *Canada National Parks Act*. Failure to comply with that *Act*, the applicable park regulations or this notice may be grounds for prosecution under the *Canada National Parks Act*.

This notice is in force from May 1, 2018 to April 31, 2019.

Geoffrey Hancock
Field Unit Superintendent
Gros Morne National Park of Canada
Western Newfoundland & Labrador

Date: April 1, 2018

**Avis du directeur
SENTIER FERMÉ
ENTRÉE INTERDITE**

En vertu du paragraphe 36(1) du *Règlement général sur les parcs nationaux*, le secteur mentionné ci-dessous est fermé par ordre du directeur du parc national du Canada du Gros-Morne :

Le sentier du ruisseau Wallace depuis le pont suspendu jusqu'à l'embouchure du ruisseau; le sentier Green Gardens entre l'anse Steve's et l'embouchure du ruisseau Wallace; et le sentier reliant le sentier Green Gardens et le sentier du ruisseau Wallace, tel qu'indiqué sur la carte ci-jointe.

L'érosion continue de ces tronçons de sentiers les a rendus non sécuritaires. Les parties de sentiers érodées et les dommages ainsi causés à la surface des sentiers, aux escaliers et aux trottoirs de bois augmentent le risque de faux pas et de chute. Une éventuelle chute sur ce terrain escarpé et le long des falaises du secteur pose un risque de blessure grave ou de dommages matériels.

Toute violation du présent avis constitue une infraction au paragraphe 24(2) de la *Loi sur les parcs nationaux du Canada*. Quiconque enfreint la *Loi*, le règlement applicable du parc ou le présent avis s'expose à des poursuites en vertu de la *Loi sur les parcs nationaux du Canada*.

Le présent avis est en vigueur du 1 mai 2018 au 31 avril 2019.

Geoffrey Hancock
Directeur d'unité de gestion
Parc national du Canada du Gros-Morne
Ouest de Terre-Neuve et Labrador

Date : 1 avril 2018

